





Tel: 03-8959 1088 HP: **010-200 8350**

济州岛

MH-ICN8JJ

8天6晚韩国/首尔/爱宝乐园+济州岛(双飞)+韩服体验

Flight: Malaysia Airline (subject to change)

KUL/ICN 1450/2230 **MH38** ICN/KUL 0010/0545+1 MH39

Include MOB + 30kg checked baggage

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ Free K-ETA
- ~ 全程 4 🍁 酒店
- ~ 内陆航班双飞
- ~ 网红韩服体验游览景福宫
- ~ 爱宝乐园 (自由卷)
- ~ 包含司导小费 Included Tipping

特色餐食 Local Meals:

- ~ 济州黑毛猪 Jeju Black Pork
- ~ 米其林人参鸡汤 Michelin Ginseng **Chicken Soup**
- ~ 韩式烤肉吃到饱 Korean BBQ
- ~ 济州鲍鱼海鲜锅 Jeju Abalone **Seafood Hot Pot**
- ~ 韩式炸鸡 Korean fried chicken

团费不含 Tour Package No Including:

保险 Travel Insurance RM 80 /Pax

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 若中英文行程版本出现不一致,将以 中文版本为依据.
- 3. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

爱宝乐园



涂鸦秀



雪岳山 南怡岛



_D1 吉隆坡 / 仁川 1450/2230 (MOB) 酒店 4 *: Royal Emporium Incheon Airport or sml

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往首尔仁川机场. 入住酒店休息

_D2 仁川 (1.5H) 首尔 ズ (1.5H) 济州岛 (B/L/D) 酒店 4 : Skypark hotel or sml

景福宮 (韩服体验) 穿上传统的韩服漫步感受古代王室的氛围, 游览宫殿, 仿佛穿越回古代. (每周二休馆, 改为德寿宫) 益善洞 位于韩国首尔钟路区,是一个以传统韩屋建筑闻名的历史街区。

搭乘内陆航班前往济州岛 (金浦国际机场 GMP-济州国际机场 CJU)

济州 龙头岩 一个令人惊叹的自然景观,也是济州岛最具代表性的景点之一。以其壮观的海岸线和独特的地貌而闻 名, 沿着观景台步道漫步, 从不同的角度欣赏龙头岩的壮丽景色, 并感受到大自然的鬼斧神工.

神奇之路 这条公路穿越韩国的崎岖山区,提供了壮丽的自然风光和丰富的文化体验。

D3 济州岛 (B/L/D) 酒店 4 🍪: Skypark hotel or sml

城山日出峰 这座山峰以其壮丽的景色和观赏日出的绝佳位置而闻名于世,高约182米,其独特的地质形态和位置. 涉地可知 骑马体验这个地方的地貌突出向大海,给人一种"天涯海角"的感觉.也是许多电影拍摄地之一.

城邑民俗村 史悠久的建筑和文化遗产而闻名,了解韩国丰富多彩的文化遗产,感受到传统与现代的融合之美.

树木园主题公园 是一个集冰雕博物馆、3D 错视艺术馆和 5D 影像馆等多种体验于一体的室内主题公园。

(B/L/D)

搭乘内陆航班前往金浦 (济州国际机场 CJU-金浦国际机场 GMP)

济州岛ズ (1.5H) 首尔 (1H) 江原道

南怡岛+游船 因韩国热门电视剧冬季恋歌的拍摄地而闻名. 欣赏美丽的景色, 体验宁静的岛屿生活。

加平秋海棠鸟公园 (如休息,换成意大利村) 位于韩国京畿道加平郡,是一个集观赏花卉、珍稀鸟类和美丽花园

于一体的休闲胜地。 大浦渔港 位于韩国京畿道加平郡,是一个风景优美、适合休闲垂钓和品尝新鲜海鲜的地方。

D5 江原道 (1H) 水原 (B/L/X)酒店 4 🎕 : Prumir Hotel or sml

雪岳山(不含缆车)位于韩国东北部江原道,是韩国第三高山(海拔1,708米),也是韩国最著名的国家公园之一

新兴寺 位于韩国江原道束草市雪岳山国家公园内,是大韩佛教曹溪宗的东北分区总寺院

爱宝乐园(自由卷)是韩国最大、最受欢迎的主题公园之一,位于京畿道龙仁市,是三星集团旗下的综合游乐园。

D6 (B/L/X)

水原 (1H) 首尔 人参专卖店、化妆品免税店

D4

涂鸦秀 伴随着音乐, 舞蹈, 灯光效果等元素, 营造出一种独特的视觉和听觉体验.

北村韩屋村 是韩国首尔的一个历史街区,以保存完好的传统韩屋建筑而闻名。

明洞商圈 韩国首尔最繁华的购物和娱乐区之一,也是游客必去的地方之一.

_D7 首尔/仁川 (B/L/D)

宝肝灵专卖店 、 泡菜体验+韩服 、 弘大步行街 、 土特产

送往仁川国际机场办理前往吉隆坡的往返手续

ъ8 吉隆坡 0010/0545+1 (MOB)

抵达吉隆坡国际机场,结束愉快的旅程.

酒店 4 : The N resort hotel or sml

酒店 4 **: Hotel L'art Gimpo or sml







Tel: **03-8959 1088** HP: 010-200 8350

MH-ICN8JJ

8D6N KOREA Seoul Jeju Island | Gyeongbokgung Palace (Hanbok Experience)

D1 Kuala Lumpur / Incheon 1450/2230 (MOB) Hotel 4 : Royal Emporium Incheon Airport or similar

Gather at Kuala Lumpur International Airport and board a flight to Incheon Airport, Seoul. Check in to the hotel and rest.

_D2 Incheon (1.5H) Seoul 🛪 (1.5H) Jeju Island (B/L/D) Hotel 4 :: Skypark hotel or similar

Gyeongbokgung Palace (Hanbok Experience) Wear traditional Hanbok experience the atmosphere of the ancient royal court. "Closed on Tuesdays, changed to Deoksugung Palace."

Ikseon-dong Located in Jongno-gu, Seoul, South Korea, Ikseon-dong is a historic district known for its traditional Hanok architecture.

Taking domestic flights to Jeju Island (Gimpo International Airport GMP - Jeju International Airport CJU)

Jeju Dragon Head Rock - A breathtaking natural landscape and one of Jeju Island's most iconic attractions.

Magical Road - This road traverses the rugged mountains of South Korea, offering magnificent natural scenery and rich cultural experiences.

D3 Jeju Island (B/L/D) Hotel 4 :: Skypark hotel or similar

Seongsan Ilchulbong Peak magnificent scenery and excellent location for sunrise viewing, its unique geological formation and location.

Seopjikoji Horseback Riding Experience This area features a dramatic landscape extending into the sea, giving visitors a sense of being at the "edge of the world." It is also a famous filming location for many movies.

Seongeup Folk Village is famous for its long-standing buildings and cultural heritage, offering insights into South Korea's diverse cultural heritage and experiencing the beauty of traditional and modern fusion.

Tree Garden Theme Park indoor theme park, including an Ice Sculpture Museum, a 3D Trick Art Museum, and a 5D Cinema.

Jeju Island **✗** (1.5H) Seoul (1H) Gangwon Province (B/L/D) Hotel 4 :: The N resort hotel or similar

Taking domestic flights to Gimpo (Jeju International Airport CJU - Gimpo International Airport GMP)

Nami Island + Boat Tour is famous for being one of the filming locations of the popular Korean drama "Winter Sonata."

Gapyeong Begonia Bird Park (If closed, it will be replaced with Italian Village) Located in Gapyeong-gun, Gyeonggi-do, South Korea, this park is a leisure destination that combines the beauty of flowers, rare bird species, and stunning gardens.

Daepo Fishing Port this picturesque fishing port is an ideal place for leisure fishing and enjoying fresh seafood.

D**5** Gangwon Province (1H) Suwon-si (B/L/X)Hotel 4 : Prumir Hotel or similar

Seoraksan Mountain (Cable Car Not Included) is the third-highest mountain in the country, standing at 1,708 meters above sea level.

Sinheungsa Temple serves as the northeastern headquarters of the Jogye Order of Korean Buddhism.

Everland (Free Pass) is South Korea largest and most popular theme park, located in Yongin, Gyeonggi-do.

D6 Suwon-si (1H) Seoul (B/L/X)Hotel 4 : Hotel L'art Gimpo or similar

Ginseng Specialty Store, Cosmetics Duty-Free Shop

Graffiti Show A unique visual and auditory experience that combines music, dance, and lighting effects to create an engaging performance.

Bukchon Hanok Village is a historic neighborhood in Seoul, South Korea, known for its well-preserved traditional hanok houses.

Myeongdong Shopping District One of the busiest shopping and entertainment areas in Seoul, South Korea

D7 Seoul/Incheon (B/L/D)

Liver Supplement Specialty Store, Kimchi Making Experience + Hanbok, Hongdae Walking Street, Local Specialties

Transfer to Incheon International Airport for departure procedures to Kuala Lumpur.

8d Kuala Lumpur 0010/0545+1

Arrive at Kuala Lumpur International Airport, concluding a wonderful journey.

Notes:

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 3. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.